

SKYDIVER OVER SIXTY & SEVENTY CANADIAN RECORD
**RECORD CANADIEN POUR LES PARACHUTISTES DE PLUS DE SOIXANTE &
SOIXANTE-DIX ANS**

PARACHUTISME VOLTIGE, 3-4-5 août 2026

4680 rue Principale, Notre-Dame-de-Lourdes, Québec, J0K 1K0

45 minutes drive north east of Montreal

(450)752-0385 1-877-VOLTIGE(865-8443)

Welcome to all Canadian and friends SOS & JOS skydivers for this event

Bienvenue à tous les paras de soixante & soixante-dix ans et plus pour cet évènement

Premier saut vers 10 AM lundi. First jump by 10 AM Monday.

All participants should be SOS and JOS member of CANSOS or a national organisation.

Tous les participants doivent être membre SOS et JOS de CANSOS ou d'une organisation nationale. <https://forms.gle/zmR5QLmrVyhLfncE6>

We plan 4 jumps a day, starting time 9 am each day with 2 hours turn around. We enjoy a cold beer by 5 o'clock.

Nous prévoyons 4 sauts par jour débutant à 9 heure AM avec un saut tous les 2 heures. Nous aimerions boire une bonne bière froide vers 17 heure.

Le souper du mardi est inclus. Thursday dinner is included with your registration.

Registration started June 5th, fee is 40\$, jumps price is:

L'inscription débute le 15 mai, le coût est 40\$ et le prix des sauts est :

51 \$ to 13500 ft

INFO : leblanc.francois@videotron.ca 418-932-8174

We will be on site week end August 1-2 for fun jumping with you.

Nous serons sur place la fin de semaine du 1-2 août pour sauter avec vous.

Goal

Succeed the largest JOS formation and the largest multi point JOS formation.

Succeed the largest multipoint SOS.

But

Réussir la plus grosse formation JOS et la plus grosse formation multi point JOS

Réussir la plus grosse formation multipoint SOS.